

家長/法定監護人同意書
(適用於未滿十八歲之學生)

Parental/Legal Guardian's Consent Form for Students under the Age of 18

茲同意學生(姓名: _____)參加「香港中學生普通話演講大賽 2019 - 賽前系列活動 之 第四期演講工作坊」。現知悉以下安排:

I hereby give my consent for student (name : _____) to attend the Hong Kong Secondary School Students Putonghua Public Speaking Competition 2019 - Fourth Phase Training Workshops of Pre-competition Activities of which details are stipulated as below:

- (1) 日期: 2019年3月9日、3月16日、3月23日、3月30日(星期六)
Date: 9th Mar, 16th Mar, 23rd Mar, 30th Mar, 2019 (Saturdays)
- (2) 時間: 上午10時至下午12時30分
Time: 10:00 a.m.-12:30 p.m.
- (3) 地點: 香港恒生大學(香港新界沙田小瀝源行善里)
Venue: The Hang Seng University of Hong Kong (Hang Shin Link, Siu Lek Yuen, Shatin, N.T., Hong Kong)
- (4) 主題:
Topics:
 - I. 由衷之言
Speak with sincerity
 - II. 條理分明
Organize your speech
 - III. 即興演講
Impromptu speech
 - IV. 語言藝術
Art of language

內容: 普通話正音訓練及演講技巧培訓(60分鐘)、小組活動(60分鐘)、演練及點評(30分鐘)

Contents: Training of Putonghua pronunciation and public speaking skills (60 minutes), group activity (60 minutes), practical exercises and reviews by experienced tutor(s) (30 minutes).

- (5) 師資: 香港恒生大學普通話培訓測試中心具國家級普通話水平測試員資格導師、資深演講培訓師、具卓越演講才能的知名人士、香港新體驗演講會傑出演講員

Tutors: Qualified examiners for **PUTONGHUA SHUIPING CESHI** of the State Language Commission of China from Putonghua Education and Assessment Centre of The Hang Seng University of Hong Kong, experienced speech trainers, celebrities with public speaking experience, Speech Masters from New Experience Toastmasters Club, Hong Kong.

- (6) 費用: 全免
Fee: Free

~~~~~

學生姓名:  
Name of student: \_\_\_\_\_

學校名稱:  
Name of school: \_\_\_\_\_

\*家長/法定監護人姓名:  
\*Name of parent/legal guardian: \_\_\_\_\_

\*家長/法定監護人簽署:  
\*Signature of parent/legal guardian: \_\_\_\_\_

\*家長/法定監護人緊急聯絡電話:  
\*Emergency contact no. of parent/legal guardian: \_\_\_\_\_

日期:  
Date: \_\_\_\_\_